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Samenwerking scholen - politie 
 

28 november 2022 

Aanwezig Etienne Carrette (voorzitter), Tania Van Helleputte (VTI Deinze), Amke Van Parys (Leiepoort campus 
Sint-Theresia), Louis De Muer (stagiair Leiepoort campus Sint-Theresia), Lisa De Graeve (stagiair 
Leiepoort campus Sint-Theresia), Maai De Maerteleire (VCLB Deinze), Dominique Cnockaert 
(Leiepoort campus Sint-Vincentius), Trees Van Hove (schepen van onderwijs), Wouter De Smet 
(jeugdopbouwwerker), Klaas Vandewalle (Leiepoort campus Sint-Hendrik), Susan De Coninck 
(Erasmusatheneum) 

Verontschuldigd Bart Goethals (Leiepoort campus Sint-Theresia), Sarah De Valckenaere (sociale politie), Joke 
Chanterie (CLB-GO!), Tom Devoldere (Drugpunt) 

Verkeerspreventie 

Initiatieven Verschillende initiatieven starten na de coronaperiode terug op: de verkeersweken van 
VSV en de verkeers2daagse van Rotary. De manier van werken is wel wat bijgestuurd, de 
routine is weg. 

Basisonderwijs Er komt dit schooljaar een grondige evaluatie van alle verkeerspreventie in het 
basisonderwijs. Op basis van de evaluatie worden de initiatieven voor de komende jaren 
gekozen. 

Fietsschool In de schoot van Op Wielekes is een fietsschool voor volwassenen ontstaan. Er zijn 
ondertussen een aantal lessenreeksen geweest. 

In het vierde leerjaar neemt het aantal schooluitstappen met de fiets sterk toe. We 
merken dat niet alle leerlingen even fietsvaardig zijn. 

Kan de fietsschool op een zinvolle en haalbare manier ingezet worden voor deze 
leerlingen? 

Op Wielekes Het aanbod van Op Wielekes is de voorbije jaren sterk uitgebreid: 

• Fietsbibliotheek: momenteel zijn meer dan 200 fietsjes uitgeleend.  

• Fietsschool voor volwassenen 

• Fietslessen voor kleuters 

• Lessenreeks basis fietsherstel 

• Fietskeuken 

Zie www.opwielekesdeinze.be voor alle info. 

Fietsregistratie De politie staat niet meer in voor de registratie van fietsen. Dat kan wel bij Fietspunt. 
Mogelijk hebben zij een aanbod om de registratie op school te doen. 

Zichtbaarheid 
van fietsers 

Het gebruik van fluorescerend materiaal en goede verlichting is een voortdurend 
aandachtspunt. Klassiek verloopt preventie via de scholen. Is het mogelijk om ook sport- 
en jeugdverenigingen te betrekken bij sensibiliserende acties? 

http://www.opwielekesdeinze.be/
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Politie in de schoolomgeving 

Brief bij 
overlast 

Soms stelt een school vast dat jongeren op of in de buurt van de school voor overlast 
zorgen. Kan er gewerkt worden zoals in het spijbelactieplan met een standaardbrief die 
vanuit de school en de politie verstuurd wordt? 

Gemeenschaps-
wachten 

Er zijn opnieuw 2 gemeenschapswachten actief. Ze worden aangestuurd vanuit de dienst 
omgeving van het stadsbestuur en niet meer vanuit de politie. Kunnen ze ingeschakeld 
worden om in de buurt van de scholen een oogje in het zeil te houden?  

We nodigen hen uit voor een kennismaking volgende vergadering. 

Drugpreventie 

Stappenplan We merken dat heel wat leerkrachten zich onmachtig voelen als ze geconfronteerd 
worden met (vermoeden van) druggebruik. Alle scholen hebben een drugbeleid, maar de 
concretisering daarvan is niet altijd evident. 

Kunnen we komen tot een (gevisualiseerd) stappenplan? Dat kan een handvat zijn voor 
scholen om om te gaan met experimenteel gebruik, vermoedens van, betrekken van 
ouders, inschakelen van externe hulp, … 

Het overlegkader (https://www.jeugdenschool.be/overlegkader.html) is alvast een 
houvast voor het inschakelen van de politie. 

Ondersteuning Drugpunt heeft uiteraard erg veel expertise en is in onze stad het eerste aanspreekpunt 
voor druggerelateerde vragen. Het aantal begeleidingen neemt jaar na jaar toe, waardoor 
de ruimte om preventief te werken onder druk staat. 

De Sleutel biedt ook begeleiding aan bij de ontwikkeling van een drugbeleid op school. Is 
het interessant om hen aan te spreken? 

Verdere aanpak We stellen een werkgroep samen met de mensen die op school rond druggebruik bezig 
zijn. 

Deze werkgroep krijgt volgende vragen: 

1. Hoe gaat de school momenteel te werk wanneer er (een vermoeden van) 
druggebruik is? 

2. Welke vragen of lacunes zijn er momenteel? 

We organiseren een gedeelde google drive om documenten te delen. 

In februari organiseren we een overleg specifiek rond dit thema. 

Spijbelactieplan 

Basisonderwijs We houden dit thema warm. Bij een volgend overleg bekijken we hoe we de basisscholen 
kunnen betrekken in de preventieve aanpak van afwezigheden. 

Volgende vergadering: Maandag 8 mei 2023 om 9.30 u in Leiespiegel. 

https://www.jeugdenschool.be/overlegkader.html

